
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER  LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA  28 DE MAIG DE 2018

Núm. i classe de Sessió: 31/2018. Ordinària 

Dia i hora: 28 de maig de 2018 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

- Designats   per l’Alcaldia

     Sr. Raúl Galván López

-Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                           Grup polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                                Grup polític PP

Representants de les AV

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz   AV San Pablo

  Sr. Alberto Ramos Renau   AV San Jaime

  Sr. José L. Gómez Sánchez   AV San Bernardo

  Sr. Emilio García Solsona   AV Partida Estepar

Representants de les AMPA

Sra. Ana María Latorre Centelles AMPA Isidoro Andrés Villarroya 

  SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

1

En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes  es  troben  omeses  o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal.  



EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

      Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

      Sr. Jorge García Alcalá

NO HI ASSISTEIXEN:    

    Sr. Miguel A. Guillamón Naches

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte Sud 
de data 30 d’abril de 2018

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h del dia 28 
de  maig  de  dos  mil  díhuit,  sota  la  presidència  de  tinent  d'Alcaldia,  Sra.  Patricia  Puerta 
Barberá,  es reuneixen els  senyors i  senyores suara esmentats  a fi  de celebrar  la sessió 
ordinària de la Junta  Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària 
delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el quòrum d'assistència per la Presidència, s’inicia la sessió i passa a tractar els 
punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA 
DE DISTRICTE SUD DE DATA 30 D'ABRIL DE 2018.

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 30 
d'abril de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

Amb relació a la sol·licitud d'incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en virtut dels 
informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents. 
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AV LA ADUANA

Respecte a la reclamació del Sr. Serrano sobre la necessitat de plantar arbres a la Gran via, des 
del grup Lourdes fins al pavelló Ciutat de Castelló, ens informen que la zona de la urbanització  
Estepark ha sigut finalitzada recentment i s'han plantat prou arbres, encara que a la Gran Via no 
es van preveure escocells, i atés que la grandària de la vorera no ho permet, no es va plantar  
cap arbre. En la resta de zones no està urbanitzat, per la qual cosa no es poden plantar arbres.

AV MAESTRÍA

El Sr López comenta que en l'encreuament  del  Parc Oest  amb Vázquez Mella,  l'asfalt  està 
malament i s’hauria de reparar. Informen que es va procedir a reomplir els clots amb asfalt, però 
si és un altre tipus d'asfalt (aglomerat asfàltic), s'hauria de remetre el tècnic competent.

Sobre la reclamació a la revisió del reg per goteig i terra en els escocells, en la zona rehabilitada 
de Mestria, s'ha comprovat el reg i es revisa de forma habitual. Cal indicar que s'ha comprovat 
que hi ha ciutadans o ciutadanes poc sensibles que aparquen dins de l'escocell, motiu pel qual  
han mort diversos arbustos i s'ha afonat la terra en aquests. També han mort arbustos per les 
miccions de mascotes. Es procedeix a la revisió, aportació de terra i reposició d'arbustos. 

AV PARTIDA ESTEPAR

S’envia l'empresa de manteniment per a la revisió del cablejat dels fanals del barri ja que en molt 
llocs estan solts.

AV SAN BERNARDO

Abans de procedir a reposar els taulellets, al carrer Tírig (costat esquerre) el propietari de la 
parcel·la hauria de netejar la zona de males herbes.

El  pal  d'Iberdrola,  del  qual  sol·liciten  la  seua  retirada,  suporta  diverses  línies  de  distribució 
d'Iberdrola  que  discorren  en  la  línia  aèria  pel  camí  Pi  Gros.  Es  traslladarà  la  sol·licitud  a 
l'empresa propietària de les línies.

AV SAN PABLO

Respecte a la sol·licitud de revisar l'enllumenat dels fanals al carrer Calar del Mundo, ja que 
consideren que a la nit n’hi ha molts encesos, no resulta possible l'apagat ja que a causa de la  
distribució de les línies es deixa sense servei altres zones d'accés al grup. A més, l'apagat dels 
punts afavoreix que es puguen produir robatoris en el cablejat.

Realitzades les visites d'inspecció del departament de Mobilitat Urbana ens informen respecte a 
les distintes terrasses del següent: 

Al carrer Lepant, núm. 26 cantó amb carrer Vázquez Mella, núm. 34 (Bar Blau), hi ha autorització 
d'ocupació de via pública.
Al carrer Arquitecte Ros, núm. 58 (Bar Solsona), hi ha autorització d'ocupació de via pública.
Al carrer Arquitecte Ros, núm. 27 (Bar Martí), hi ha autorització d'ocupació de via pública.
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En relació amb allò que s'ha exposat, i tal com disposa l'art. 9.5. del text refós de l'Ordenança 
municipal reguladora de la instal·lació de taules i cadires i altres elements auxiliars, “després de 
notificar-se a la persona interessada l'autorització d'ocupació de la via pública, un inspector de la 
Secció  de  Mobilitat  Urbana assenyalarà  els  límits  de  la  zona autoritzada,  concretament  els 
cantons en forma d'esquadra, els quals hauran de ser mantinguts en bon estat de conservació i  
visibilitat (grandària i color) pel titular de l'autorització d'ocupació de la via pública”, per la qual 
cosa la senyalització de l'espai autoritzat és responsabilitat de la persona interessada.

Que al carrer Arquitecte Ros, núm. 37 i 39, no hi ha cap bar amb terrassa.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del  
dia.

4. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Galván comenta que ja s'han instal·lat els pivots que va sol·licitar amb anterioritat.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos informa que s’hauria de netejar d'herbes des de la rotonda de Santa Teresa fins a 
la rotonda de Pi Gros.

També informa que s’ha de netejar i arreglar la rotonda de Pi Gros.

Comenta que a l’avinguda Camp de Montreal amb c/ Sant Alfons hi ha senyals doblegats que 
s’haurien de taller i enganxar a la paret.

S’hauria de prohibir estacionar en l'encreuament del c/ Montán amb c/ Sant Alfons a 30 m.

Sol·licita el canvi d'ubicació del contenidor del c/ Toga, i que el netegen ja que tiren pells i restes 
d'animals de l'escorxador. S’hauria de canviar al c/ La Salzadella.

Al c/ Llarga hi ha un taller de xapa i pintura que utilitza el contenidor per a ús propi a l'interior del  
seu propi  taller i  el  trauen quan està ple.  També s’hauria de canviar  la seua ubicació per  a  
intentar evitar-ho. Hi ha queixes del mateix taller ja que tira al clavegueram el dissolvent i restes 
de pintura, per la qual cosa s’hauria d'avisar la policia perquè avisen a Seprona. A més, tenen 
ocupadt el carrer amb els vehicles que han d'arreglar, inclús un ciclomotor aparcat més d'una 
any amb la ITV de 2015, matrícula CO663BSG

AV SAN JAIME

Informen que la séquia de Santa Teresa segueix igual, necessita que es realitze una neteja, hi ha 
molta brutícia, tant de males herbes com de restes de defecacions d'animals.

Sol·liciten en el  grup un contenidor d'oli,  així com una font. La presidenta informa que estan 
instal·lant les que es van aprovar en una primera tanda, i seguiran a poc a poc.

El Sr. Ramos comenta que l'arbre que està a la plaça del barri Centre Cívic, està podrit i que 
s’hauria de canviar.
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A l'entrada  al  grup  tots  els  desguassos  estan  tapats  i  se  n’hauria  de  destapar  un.  La 
presidenta comenta que això ja es va demanar i li van contestar que no es podria fins que no 
estiga el col·lector del Districte.

El Sr. Ramos comenta sobre el tema ecològic del desballestament, i Patricia li aconsella que 
parle amb la Policia Local ja que ells estan en contacte amb SEPRONA (medi ambient), però 
el que passa és que no poden estar tots els dies. 

AV SAN BERNARDO

EL Sr. Gómez comenta que a l'entrada del grup hi ha rosers que s’haurien de replantar de 
distints colors. També comenta que han podat els arbres però n’hi ha dos de secs, per la qual  
cosa sol·licita que es canvien per dos moreres.

El president pregunta en quina situació està el pla d'asfaltatge al camí Pi Gros i la presidenta li 
comunica que preguntarà al departament corresponent per a veure en quin estat es troba.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

La Sra. Latorre informa que la plaça Vilanova d'Alcolea s’hauria de desinfectar perquè hi ha 
puces.

També informa que el director del col·legi està contactant amb l'empresa de manteniment, 
demanen  coses  i  no  les  fan,  pregunta  que  quan  hi  haurà  una  empresa  per  a  fer  les 
reparacions  amb  els  problemes  de  les  goteres.  La  presidenta  li  comunica  que  intentarà 
assabentar-se del tema.

AV PARTIDA ESTEPAR

Sol·liciten en les reparacions del camí Pi Gros amb c/ Montiel que quan facen l'asfaltatge 
revisen els desguassos perquè hi ha problemes amb l'aigua de pluja.

Informen  que  en  el  barri,  al  carrer  paral·lel  amb  la  ITV,  no  estan  pintades  les  ratlles 
d'aparcament i demanen que es revisen al c/ Xòvar i als cantons.

També sol·licita el Sr. García que passe la policia per la zona ja que arreglen cotxes en el  
terreny i per tot el barri en general.

Sol·licita que revisen els arbres del grup perquè estan caient.

I a les 21:00 de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a  
tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària en done fe i, perquè 
conste,  estenc  aquesta  acta  que  firme  al  marge  al  costat  de  la  presidenta  del  Consell 
Municipal del Districte Sud.
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